



## TRAVEL INDUSTRY SALUTE 向旅遊業界致敬

# Special Privileges for Tourist Guides

### 香港核證導遊尊享優惠

## ROOM OFFER 住宿優惠

**Early Bird Offer**  
提前預訂優惠

Enjoy **exclusive special room rate**<sup>^</sup> at Hong Kong Disneyland Hotel or Disney's Hollywood Hotel between August 5 to December 16, 2015, with 14 days advance booking!

凡於2015年8月5日至12月16日期間入住香港迪士尼樂園酒店或迪士尼好萊塢酒店，並於14天前預訂，即可**專享提前預訂優惠**<sup>^</sup>！

Sun to Thu  
per night  
星期日至四  
每晚 **6折 (40% OFF)**

Fri to Sat  
per night  
星期五至六  
每晚 **7折 (30% OFF)**

<sup>^</sup> Discounted hotel room rates are subject to 10% service charge.  
<sup>^</sup> 折扣房間價格須另付10% 服務費。

**Year Round Offer**  
up to 30% off  
全年優惠  
低至7折

Starting from now until December 22, 2015\*, you can enjoy **up to 30% off** room rate of Hong Kong Disneyland Hotel and Disney's Hollywood Hotel.

由即日起至2015年12月22日\*，可**專享低至7折優惠**預訂香港迪士尼樂園酒店及迪士尼好萊塢酒店客房。

\* Block-out Dates apply. For more details please refer to full Terms & Conditions.  
Discounted hotel room rates are subject to 10% service charge.

\* 不適用日子除外，詳情請參閱詳細條款及細則。折扣房間價格須另付10%服務費。

**Book Now 立即預訂**

**+852 1-830-830**

**reservations@hongkongdisneyland.com**

## TICKET OFFER 門票優惠

**10% off**  
9折

Enjoy **10% off** the published price of 1-Day and 2-Day Park Admission Ticket from now until December 31, 2015.

Eligible to online booking only.

尊享**9折**優惠訂購1日及2日樂園正價門票，優惠由即日起至2015年12月31日，只供網上預購。

**Book Your Tickets Here 立即按此購票**

### Terms & Conditions

#### 14 Days Early Bird Hotel Offer

- Travel Industry Salute 14 Days Early Bird Hotel Offer – Accredited Tourist Guides ("Offer") is valid for hotel reservations with check-in dates from August 5 to December 16, 2015 ("Offer Period"). Advanced reservation is required to be made at least 14 days prior to the check-in date.
- This Offer is available only to holders of valid Tourist Guide Passes issued by the Travel Industry Council of Hong Kong ("TIC") ("Eligible Employees").
- Eligible Employees can enjoy up to 40% discount on the prevailing room rates of Hong Kong Disneyland Hotel or Disney's Hollywood Hotel ("Hotels").
- This Offer is subject to availability and any Benefits Limits, defined below, and discounted room rate is subject to 10% service charge. For Offer price enquiry, please call (852) 1-830-830 or via email at reservations@hongkongdisneyland.com.
- A deposit equivalent to the first night room rate will be charged for each reservation at the time of booking.
- Each Eligible Employee may enjoy the hotel offer 3 times during Offer Period and reserve a maximum of 1 room. Each hotel room can accommodate up to a maximum of 4 Guests.
- Eligible Employees must be one of the guests staying in the hotel, and is required to present his/ her valid Tourist Guide Passes and personal photo identification for verification at the time of check-in. Otherwise, published room rates will be charged.
- No change of guest name is allowed under any circumstances.
- Eligible Employees may change the check-in and/or check-out dates if such change is requested on or before the due date specified below. Such change is subject to availability, any Benefit Limits and prevailing rates. No change is permitted after the specified due date.
- The due date for requesting a date change of the reserved reservation is at least 14 days prior to the original check-in date and within the Offer Period.
- Eligible Employees are not allowed to cancel a reserved reservation. Any cancellation will be subject to a cancellation charge equivalent to the first night room rate for each reservation cancelled. Such cancellation charge will be deducted from the deposit.

#### Hotel Year Round Offer

- Travel Industry Salute – Accredited Tourist Guides Hotel Special Offer ("Offer") is valid for hotel reservations with check-in dates from January 5 to December 22, 2015, subject to Block-out Dates defined below ("Offer Period").
- "Block-out Dates" includes all of the following dates:  
April 30 to May 2, 2015, September 26 to 27, 2015 and October 1 to 3, 2015
- This Offer is available only to holders of valid Tourist Guide Passes issued by the Travel Industry Council of Hong Kong ("TIC") ("Eligible Employees").
- Eligible Employees will be entitled up to 30% discount rate on the prevailing room rate.
- Actual Offer price depends on the check-in date and room category selected (subject to availability and any Benefits Limits, defined in full Terms & Conditions), and subject to 10% service charge. For Offer price enquiry, please call (852) 1-830-830.
- A deposit equivalent to the first night room rate will be charged each reservation at the time of booking.
- No change of Eligible Employee's name is allowed under any circumstances.
- This Offer is for the Eligible Employees' personal use only and may not be re-sold or used for tour groups, corporate events, marketing, promotional or other business purposes. Each Eligible Employee is entitled to reserve up to a maximum of 1 room with the same arrival and departure dates. Each hotel room can accommodate up to a maximum of 4 guests.
- Eligible Employees must be one of the guests staying in the hotel, and is required to present his/ her valid Tourist Guide Passes and personal photo identification for verification at the time of check-in. Otherwise, published room rates will be charged.
- Eligible Employees may change the check-in and/or check-out dates if such change is requested on or before the due date specified below. Cancellations made after the due date will be subject to a cancellation charge equivalent to the first night room rate for each Offer cancelled. Such cancellation charge will be deducted from the deposit.
- The due date for requesting a date change for or cancellation of the reserved reservation is as follows:  
a. For stay during the Holiday Season\*: at least 11 days prior to the original check-in date  
b. For stay during any other dates except the Holiday Season: at least 6 days prior to the original check-in date

\* "Holiday Season" includes all of the following dates:  
July 16 to August 22, 2015 and December 17 to 22, 2015

#### Ticket Offer

- Travel Industry Salute – Ticket Offer for Accredited Tourist Guides in Hong Kong ("Offer") is valid from January 11 to December 31, 2015 ("Promotion Period").
- Subject to these Terms and Conditions and availability, current employees of Tourist Guide Passes issued by the Tourist Industry of Council of Hong Kong ("TIC") ("Eligible Employees") will be entitled to a 10% discount off the published price of 1-Day Ticket (Standard Day only) or 2-Day Ticket to the Hong Kong Disneyland Park ("Park") (each such discounted ticket, a "Special Priced Park Ticket"). Each Eligible Employee may make up to 5 purchase transactions (each a "Transaction") using this Offer during the Promotion Period, and may only purchase up to 4 Special Priced Park Tickets in each Transaction.
- Special Priced Park Tickets may only be purchased online at [www.hongkongdisneyland.com/offers/guides](http://www.hongkongdisneyland.com/offers/guides) ("Offer Website") and not at any other sales location. Each Eligible Employee is required to input the requested information, including the number of their TIC Tourist Guide Pass and last name in accordance with the instructions set out in the Offer Website.
- Special Priced Park Tickets may be redeemed at the Main Entrance of the Park (including ticket booths or Guest Relations locations). Eligible Employees staying at the Hong Kong Disneyland Hotel or the Disney's Hollywood Hotel may redeem Special Priced Park Tickets at the hotel front desks. Each Eligible Employee may only redeem Special Priced Park Tickets purchased in the same Transaction once on each day.
- At the time of redemption, the Eligible Employees are required to provide the following for verification (i) their valid TIC Tourist Guide Pass and (ii) the credit card used for the Transaction.
- Special Priced Park Tickets must be redeemed within 6 months from the date of the Transaction, or on or before the last date of the Promotion Period, whichever is earlier.
- Special Priced Park Tickets (1-Day) are only valid for admission on the date of redemption, except for Friday 21 to 22, 2015 which are block-out dates.
- Special Priced Park Tickets (2-Day) are valid for visit on any 2 days within the 7-day period. First visit must be on the date of redemption. Ticket Tag or photo identification required for Park admission. Terms and condition applies. Please visit [www.hongkongdisneyland.com](http://www.hongkongdisneyland.com) ("Park Website").
- Special Priced Park Tickets not redeemed or not used on the date of redemption will be void without refund or compensation.

For full set Terms and Conditions, please refer to [www.hongkongdisneyland.com/offers/guides](http://www.hongkongdisneyland.com/offers/guides).

### 條款及細則

#### 14天提前預訂酒店住宿優惠

- 向旅遊業界致敬14天提前預訂酒店住宿優惠-香港核證導遊["優惠"]之有效入住日期為2015年8月5日至12月16日["推廣期"]。優惠必須於入住前最少14天預訂。
- 此優惠只適用於「香港旅遊業議會」發出導遊證的持有人["合資格員工"]。
- 合資格員工入住迪士尼好萊塢酒店或香港迪士尼樂園酒店，可享高達6折。
- 此優惠供應量須視乎供應情況和優惠限制，有關限制之定義如下：優惠價格須另外繳付10%服務費。查詢實際優惠價格，請致電(852) 1-830-830或電郵至reservations@hongkongdisneyland.com。
- 預訂時須為每個預訂繳付相等於第一晚房間價格的訂金。
- 於推廣期內，每位合資格員工只可預定此優惠3次而最多可預訂1間酒店房間。每間房間最多可容納4位賓客。
- 合資格員工須為其中一位入住酒店之賓客，並於辦理入住手續時出示其有效導遊證及附有照片之身份證明文件以供核實，否則本公司將會收取房間之正價。
- 無論任何情況，賓客姓名均不能更改。
- 預訂之入住或離店日期可作更改，但須於以下列明之截止日期當天或以前提出。有關更改須受供應情況、當時實際價格及其他優惠限制約束。
- 更改預訂之截止日期須於推廣期內及原定入住日期前至少14天提出。
- 所有預訂均不能取消。如取消預訂，須繳付相等於第一晚房間價格的取消費用。該費用將從訂金中扣除。

#### 酒店全年優惠

- 向旅遊業界致敬 - 香港核證導遊酒店住宿優惠["優惠"]之有效入住日期為2015年1月5日至12月22日，不適用日子定明如下["推廣期"]。
- 「不適用日子」包括下列所有日子：  
2015年4月30日至5月2日，2015年9月26日至27日及2015年10月1日至3日
- 此優惠只適用於「香港旅遊業議會」發出導遊證的持有人["合資格員工"]。
- 合資格員工可享高達7折酒店房間價格折扣。
- 實際優惠價格將按入住日期及客房類型而定(供應量須視乎供應情況和優惠限制，有關限制之定義請參閱詳細條款及細則)，優惠價格須另外繳付10%服務費。查詢實際優惠價格，請致電(852) 1-830-830。
- 預訂時須為每個預訂繳付相等於第一晚房間價格的訂金。
- 無論任何情況，賓客姓名均不能更改。
- 此優惠只供預訂合資格員工之私人用途，不得轉售、不適用於組織、團體活動、銷售、推廣或其他商業用途。每位合資格員工每次最多可預訂1間入住及退房日期一致的酒店房間。每間房間最多可容納4位賓客。
- 合資格員工須為其中一位入住酒店之賓客，並於辦理入住手續時出示其有效導遊證及附有照片之身份證明文件以供核實，否則本公司將會收取房間之正價。
- 預訂之入住或離店日期可作更改，但須於以下列明之截止日期當天或以前提出。有關更改須受供應情況、當時實際價格及其他優惠限制約束。
- 預訂可於以下列明之截止日期或之前取消。如於截止日期後取消預訂，須繳付相等於第一晚房間價格的取消費用。該費用將從訂金中扣除。
- 更改或取消預訂之截止日期如下：  
甲. 「假日」日子\*：須於原定入住日期前至少11天提出  
乙. 非「假日」日子：須於原定入住日期前至少6天提出

\*「假日」日子如下：  
2015年7月16日至8月22日及2015年12月17日至22日

#### 門票優惠

- 向旅遊業界致敬 - 香港核證導遊樂園門票優惠["優惠"]之有效期為2015年1月11日至12月31日("優惠期")。
- 受此規則約束，「香港旅遊業議會」發出導遊證的持有人["合資格員工"]可於優惠期內以9折優惠購買正價香港迪士尼樂園["樂園"]的1日門票(只限於普通日子)或2日門票("優惠門票")。每位合資格員工於優惠期內可享用此優惠購買優惠門票5次(每一次購買為一次交易["交易"])，於同一交易中可購買最多4張優惠門票。
- 優惠門票只經香港迪士尼樂園網頁 [www.hongkongdisneyland.com/offers/guides](http://www.hongkongdisneyland.com/offers/guides) ("指定網站")發售。此優惠不適用於其他售票地點。合資格員工須根據指定網站之指示輸入所要求之資料，包括其導遊證編號及英文姓氏。
- 優惠門票可於香港迪士尼樂園之正門領取(包括售票處或賓客服務中心)。入住香港迪士尼樂園酒店或迪士尼好萊塢酒店之合資格員工，才可於酒店大堂領取優惠門票。每位合資格員工每天只可領取優惠門票一次，每次只可領取同一交易中購買的優惠門票。
- 領取門票時，合資格員工須出示下列所須作核實之用：(i)其有效的導遊證及(ii)於交易中所使用的信用卡。
- 合資格員工須於購票日起六個月內或優惠期的最後一日或之前，以較早之日子為準，領取優惠門票。
- 優惠門票(1日)只可於領取當日進入樂園。2015年2月21至22日為不適用日子除外。
- 優惠門票(2日)可於7日內任何兩天進入樂園。須於領取門票當日第一次進入樂園。入園時，須使用自助透或出示附有相片之身份證明文件。受條款及細則所約束。請瀏覽香港迪士尼樂園網頁 [www.hongkongdisneyland.com](http://www.hongkongdisneyland.com) ("樂園網頁")。
- 未領取之優惠門票或於未領取當日使用之優惠門票將作廢而毋須退款或賠償。

詳細條款及細則，請瀏覽

[www.hongkongdisneyland.com/offers/guides](http://www.hongkongdisneyland.com/offers/guides)。